
 

AFDELINGSBESTYRELSEN ANEMONEVEJ 
 

255 
 

Referat af bestyrelsesmødet den 06. juli 2022 kl. 09.30 
hos Tove 

 
Deltagere: 
Tove, Claus og Bente 
 
 

DAGSORDEN REFERAT 

 
1. Godkendelse af referat fra den 2. maj 

2022 
 

 
Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

 
2. Orientering siden sidst 

 
11. maj:  
Møde med Martin.  
Vi fik budt vores nye inspektør Martin Skytte 
Hansen velkommen og talte om forventninger 
til det fremtidige samarbejde.  
 
Åbent Hus, Sunds.  
Fredbovej i Sunds havde Åbent Hus og 
fremviste resultatet af deres helhedsplan. Det 
var rigtig godt. 
 
#SoMe kursus Herning. 
Arrangør: BL. 6 kreds.  
kursus var denne gang mere brugbart for os.  
Hele bestyrelsen deltog.  
 
24. maj: 
 Repræsentantskabsmøde, Herning 
Finn Stengel Pedersen blev genvalgt. Referat 
fra mødet ligger på FællesBo’s hjemmeside. 
  
2. juni: 
Ekstraordinært Repræsentantskabsmøde, 
Herning 
Referatet herfra er også at finde på FællesBo’s 
hjemmeside.  
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11. -12. juni:  
Kursusweekend, Horsens 
Alle fra Bestyrelsen deltog. Der var orientering 
om den kommende e-drift samt at en 
screeningsrapport er blevet udfærdiget for alle 
afdelinger.  Afd. bestyrelsen bliver indkaldt til 
gennemgang og yderligere information.  
 
21. juni: 
 Pilotprojekt: beboerambassadør: Herning 
4 afdelinger er blevet inviteret til at deltage i 
projektet. Da Anemonevej har flere gode tiltag 
- set i forhold til mange andre afdelinger – var 
vi blevet bedt om at medbringe 
velkomstfoldere på dansk og engelsk.  
Såvel i FællesBo som i de enkelte afdelinger 
arbejdes der videre.   
Alle fra bestyrelsen samt 1.suppleanten deltog, 
Nyt møde: 27. september, på FællesBo, 
Herning. 
 
Antal indflytninger: 3.  

- 1 indflyttergave afleveret. 
 
 

Køkkenstatus: 
D.D – 10 stk. endnu ikke skiftede 
D.D – 3 stk. på vej.  
 
Legepladsrapport 2021:  
Modtaget, læst og taget til efterretning. 
EF/ADM ansvarlig for udbedring af eventuelle 
mangler.  
 

3. Helhedsplan – status mv. 10. maj: Statusmøde, 
7. juni: Statusmøde 
4. juli: Statusmøde 
 
Bestyrelsen bliver løbende informeret om 
status ved disse møder  
 
9. juni: Nyhedsbrev nr. 12 m tidsplan for 
farvepuds udsendt.  
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Trods lav bemanding, synes arbejdet at skride 
fremad.  
 
Ønske/Forslag fra bestyrelsen til FællesBo om 
at samtlige beboere på Anemonevej får 
mulighed for at evaluere Helhedsplanens 
forløb.  
Men vi kan ikke bestemme hvad de vil gøre 
 

4. P-plads arbejdsgruppe 28. juni: P-plads arbejdsgruppe 
 
Deltagere:  Helle (12 A), Jannick (10C), 
Afdelingsbestyrelsen og Martin som tovholder 
og mødeleder.  
 
Gruppen er sammensat i henhold beslutningen 
jf. referat fra afdelingsmødet 2021: ” [..]når 
helhedsplanen kommer længere frem i 
processen og det hele bliver mere overskuelig, 
så vil emnet blive taget op i en arbejdsgruppe. 
Den vil bestå af afdelingsbestyrelsen, 
ServiceInspektør Inge Würtz, samt 2 
repræsentanter fra forslagsstillerne” 
 
Det er vigtigt at forstå, at afdelingsbestyrelsen 
er ikke FællesBo’s forlængede arm, men et 
bindeled mellem beboerne og FællesBo 
 
Efter at misinformation – dvs verserende 
påstande og udtalelser om at formanden 
skulle være modstander af flere  P-pladser - 
blev afkræftet og korrigeret i 
overensstemmelse med fakta, kunne mødet 
begynde.  
Udvalget gik en tur i afdelingen og ønsker og 
muligheder blev fremsat. Flere faktorer har 
indflydelse på mulighederne. 
Martin arbejder videre ud fra det vi snakkede 
om.  Alle i udvalget får tilsendt e-mail med 
udkast.  
Der bliver indkaldt til et møde senere.  
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5. Budget 2023 Budgettet gennemgået. Der er endvidere aftalt 
et møde med FællesBo’s økonomiafdeling for 
yderligere gennemgang og uddybning. (21.7 
2022) 
 

6. Afdelingsmødet den 18. august 2022 – 
planlægning og forberedelse 
 

Indkaldelse udsendt d 23.6 
Projektleder Carina deltager.  
Forslag skal være afleveret 14 dage før mødet.  
DD 4 tilmeldinger. 
Input til bestyrelsens beretning.  

7. Eventuelt  -Nyt tiltag fra ”mennesket i midten” engang i 
midten af august.  
-Forslag til vintersyssel: spørgeskema  
-Infoskriv om det pudsede murværk afleveres i 
løbet af ugen til de husstande der endnu ikke 
har fået dette.  
 

8. Næste møde - eventuelle punkter hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

26/7 9.00 
5/8 14.00 

 


